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EEE ins);IEEEIEEE @ inv,IEEE.
: )

Sent: Tue 9/8/2020 7:23:59 AM

Subject: RE: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond19.00 - 20.00 olvBE ra
Received: Tue 9/8/2020 7:23:59 AM

Haha, dat gevoel deel ik!

van:IEEE<BEXETM© minvws.ni>
Verzonden: maandag 7 september 2020 20:43

an: ICE) SEE c ins >; IEE) SEEN ivi;IE
(EREEN) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00 ovEEE

Fijn dank! Ook veel dank voor jullie voorbereiding. Ik heb na dit overleg altijd de behoefte om even een rondje te doen

met een boksbal....

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

)

Onderwerp: RE: Definitieve stulkken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00EEE

Ik maak een verslag en mailIEEE orocnochtend een eerste concept.

van:IEEBEEn>
Verzonden: maandag 7 september 2020 16:51

@minvws.ni>;EXECEXE@ minvws i>
@minvws.nl>

van:ICED BEER invvis.ni>Verzonden: maandag 7 september 2020 16:50

2minvws.n>;[IEEE EXE ninvws n>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00 ov EEE
Ja (met feitelijk gemaakte tekst neem ik aan, dus zonder not amused enzo). Gr.

van:IEEEEREDom invws.ni>
Verzonden: maandag 7 september 2020 16:43

CC: 5.1.2e ) <BR Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00 ov EEE
Ha, kunnen we dit niet rechtstreekst aan [| EEESHen BEY-:.ren:

Verzonden: maandag 7 september 2020 16:38

@minvws.n!>;[CEE minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.n|>

Onderwerp: FW: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00 olv



250626

(LHV) hamert een aantal keer dat ze heel graag een reactie wil onderstaande actie:

Denk nu al na over capaciteitsuitbreiding (en de financiering daarvan) voor extra opvang, nazorg of hospice-zorg. Dat liep nu

chaotisch, daar is veel tijd in gaan zitten van oa huisartsen die dit mee hebben opgezet en deze extra beddencapaciteit is voor een

deel amper of niet gebruikt. Heroverweeg het advies van de DPG’en van 300 beschikbare plekken tot uiteindelijk eventueel een

capaciteit van 2000 bedden (in zorghotels, verpleeg- en verzorgingshuizen, binnen twee weken opschaalbaar).

Ik heb navraag gedaan bij | IIINIGNGNGEGELEEE ETE Z< can het advies zeker niet heroverwegen,
want het is een opdracht vanuit de minister, waarover anderhzalve maand geleden bijgaande brief is gestuurd. Er is een

opschalingsplan gemaakt voor de 2° golf, hoe binnen 2 dagen opgeschaald kan worden tot 850 bedden en binnen 2 weken

opgeschaald kan worden naar 2000 bedden.

Dit zou een verlichting moeten zijn voor huisartsen, omdat het gaat om mensen die thuis niet goed verpleegd kunnen worden en

zodat ze niet naar het ziekenhuis hoeven. Als de LHV nog wil doorpraten hierover, mogen zeEEEbellen. Bij CZ is

hiermee bezig en binnenkort gaat[JERRY dit traject overdragen naar

Groet

RT 1
5.1.20  < 5.1.2e

LS ed)

Dzilverenkruis.nl>; 5.1.2e 5.1.2¢

Onderwerp: RE: Definitieve stukken voor het bestuurlijk overleg van vanavond 19.00 - 20.00 ovEEE
Beste lezer

Bijgaand stuur ik u de door de minister getekende brief waarin onze afspraken van maandag j.l. zijn opgenomen inzake de

raming van- , de financiering van - en de besluitvorming over zorgcapaciteit buiten het ziekenhuis voor kwetsbare mensen met

een COVID-19 besmetting.

Ik verzoek u deze brief onder u leden/collega’s te verspreiden opdat iedereen in de regio die een bijdrage levert aan de realisatie

bekend is met de inhoud.

Wij zullen ook andere relevante brancheverenigingen en de ROAZ-en een afschrift sturen van deze brief.

Rest mij u en uw medewerkers hartelijk te bedanken voor de samenwerking bij de totstandkoming van deze afspraken.

Met vriendelijke groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

De Wn Parnassusp LL S 2511

i
Den Haag
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